

GERBANG VARSITI KITA

Korpus Sejarah UKM

Pangkalan Data Alam Dan Tamadun Melayu (PADAT)

Utama Pengenalan Pangkalan Data ▶ Pautan ▶ Carian Lanjut

PANGKALAN DATA ALAM & TAMADUN MELAYU (PADAT)



PENGENALAN | ARTIKEL PADAT

Pembangunan pangkalan data yang pertama di Portal ATMA ini berilhamkan pangkalan data bibliografi dan teks penuh dalam CD-ROM yang sudah dilanggan di Perpustakaan Tun Seri Lanang pada penghujung tahun 1980. Langkah kami membangunkan pangkalan data ini adalah untuk memudahkan felo penyelidik di ATMA dan sarjana lain di luar ATMA dan UKM mendapatkan bahan rujukan di bidang pengajian alam Melayu dengan lebih mudah, cepat dan mesra seperti di pangkalan data CD-ROM yang dinyatakan. Selain itu, pangkalan ini diwujudkan untuk menjadikan ATMA sebagai pusat dokumentasi pengajian Melayu yang terulung, seperti KITLV di Leiden dan SOAS di London.

Sehingga kini bahan daripada makalah jurnal, bab buku, kertas kerja, tesis, laporan dan dokumen lain yang ada kaitan dengan pengajian Alam Melayu sudah dimasukkan. Setiap entri mempunyai maklumat bibliografinya yang lengkap (nama pengarang, tajuk, sumber, tarikh dan halaman dan juga number aksesion. Disebabkan halangan hak cipta, kurang daripada 1% koleksi ini sudah didigitasikan dengan imejnya boleh ditatap dengan segera. Namun, semua bahan yang ditunjukkan ada salinan fotonya disimpan di Koleksi Padat. Untuk mendapatkannya, tuan/puan perlu beritahu nombor aksesion yang berkenaan.

This is the first database developed in the Portal. Its development was inspired by easy accessibility of bibliografi information and full-text articles in the commercial CD-Rom databases available in Perpustakaan Tun Seri Lanang, UKM, in the 1980s. This bibliographic database was initiated not only to assist researchers looking for information on Malay World studies using ICT, but also to make ATMA another important documentation center on Malay World studies in the region. So far, journal articles, book chapters, seminar papers, theses, reports and others, mainly in English and Malay languages, have been gathered. Due to copyright constraints, less than 1% of these materials have been digitized with their image available for viewing. Nevertheless, photocopies of all the materials gathered are arranged by their respective accessions numbers and they are available upon request.

Koleksi PADAT atau Pangkalan Data Alam dan Tamadun Melayu merupakan koleksi bahan yang terdiri daripada makalah jurnal, bab buku, kertas kerja, tesis, laporan dan dokumen lain yang berkaitan pengajian Alam Melayu.

Pembangunan pangkalan data yang pertama di Portal ATMA ini berilhamkan pangkalan data bibliografi dan teks penuh dalam CD-ROM yang telah dilanggan oleh Perpustakaan Tun Seri Lanang pada penghujung tahun 1980.

Langkah Institut Alam dan Tamadun Melayu (ATMA) membangunkan pangkalan data ini adalah untuk memudahkan para felo penyelidik ATMA dan sarjana lain dari luar ATMA dan UKM mendapatkan bahan rujukan di dalam bidang pengajian alam Melayu dengan lebih mudah, cepat dan mesra pengguna.

Selain itu, pangkalan data ini diwujudkan untuk menjadikan ATMA sebagai pusat dokumentasi pengajian Melayu yang terulung, seperti “Royal Netherlands Institute of Southeast Asian and Caribbean Studies” (Koninklijk Instituut voor Taal-, Land- en Volkenkunde - KITLV) yang berlokasi di Leiden, Belanda dan “School of Oriental and African Studies” (SOAS) di University of London, England.

Sehingga kini bahan daripada makalah jurnal, bab buku, kertas kerja, tesis, laporan dan dokumen lain yang ada kaitan dengan pengajian Alam Melayu sudah dimasukkan. Setiap entri mempunyai maklumat bibliografinya yang lengkap (nama pengarang, tajuk, sumber, tarikh dan halaman dan juga number aksesyen. Disebabkan halangan hak cipta, kurang daripada 1% koleksi ini sudah didigitasikan dengan imejnya boleh ditatap dengan segera.

Namun, semua bahan yang dipaparkan mempunyai salinan fotonya yang disimpan di Koleksi PADAT. Untuk mendapatkannya, pemohon perlu menyatakan nombor aksesyen bahan berkenaan.